
Til kredsbestyrelsen i Kreds 3.      06‐10‐2022. 
  
Med baggrund i “min oplevelse” på kredsrådsmødet onsdag den 5. oktober, har jeg besluttet, at 
jeg ikke længere ønsker at stå for administrationen af sporlæggercentralen i Kredsen. 
Jeg synes, det et trist, at nogle af de fremmødte stadig ikke har forstået, at det er 
lokalforeningernes sporlæggercentral og ikke, som jeg nu har hørt ved flere lejligheder “Knud´s 
sporlæggercentral”. 
Så fra 1. januar 2023 er sporlæggercentralen Kredsbestyrelsens ansvar. Jeg er naturligvis klar til, at 
orientere kredsbestyrelsen om, hvordan jeg har administreret det. 
  
Ligeledes ønsker jeg ikke længere at stå til rådighed som dirigent, på Kredsrådsmøder og 
Kredsgeneralforsamlinger, jeg synes, at den tone flere taler til og om hinanden i, slet ikke er i 
orden. 
  
Venlig hilsen 
  
Knud Lykke Rasmussen 
 


